
Ned. Vereeniging tot bestrijding van 
het Tandbederf. 

Beschermvrouw: H. M. de Koningin-Moeder. 

Gewone Ledenvergadering op Woensdag 29 Maart 1913, 
des avonds ten 8 ure, Hotel St. Lucas, Rotterdam. 

Aanwezig zijn: Mevrouw M u n t e n d am en de H.H. 
de Monchy, Klinkhamer, Griffijn,Munten-
dam, Ruoff, Vellenga, Frank, Pitsch, 
Bosch, van Hasselt, Hoek, van der 

'Hoeven. 
De Secretaris brengt het jaarverslag uit, waaraan wij het 

volgende ontleenen. 
In het afgeloopen jaar hield Prof. J e s s e n in Haarlem, 

Rotterdam en Amsterdam een voordracht met lichtbeelden 
over het verstrekken van tandheelkundige hulp aan on-
en minvermogenden en de oprichting van schooltand-
klinieken. Vooraf was door de Vereeniging op ruime schaal 
eene circulaire verspreid, waarin gewezen werd op het nut 
van de bestrijding van het tandbederf. 

De Secretaris hield in eene gecombineerde vergadering 
van het Nederlandsch Hygienisch Genootschap en de 
Amsterdamsche Tandheelkundige Vereeniging een voor-
dracht met lichtbeelden over „de School en het Tand-
bederf". Deze voordracht is in druk verschenen en toe-
gezonden aan de leden der Amsterdamsche schoolcommissie 
en de leden van den Raad met het doel hen te overtuigen 
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van de noodzakelijkheid van oprichting van een schooltand-
kliniek te Amsterdam. Tot nu toe evenwel zonder succes. 
Nog steeds wacht Nederland op de eerste schooltand-
kliniek. 

De geldmiddelen der Vereeniging werden geheel in 
beslag genomen door de drukkosten der schoolplaten. 
Niettegenstaande aan alle gemeenten in Nederland kosteloos 
een schoolplaat ter kennismaking was - toegezonden, zijn 
er slechts ruim 400 exemplaren nabesteld ter invoering op 
de scholen, zoodat den leden vriendelijk verzocht wordt 
in de plaats hunner inwoning te trachten het Gemeente-
bestuur te overtuigen van het nut der aanschaffing van 
schoolplaten en de propaganda voor mondhygiene op de 
scholen. 

Het ledental nam met zeven toe en bedraagt thans 170; 
een te gering aantal om de Vereeniging krachtig te maken, 
zoodat propaganda ook in deze richting hoog noodig blijft. 

De penningmeester doet rekening en verantwoording van 
het geldelijk beheer. Met dankbaarheid zij vermeld, dat de 
Vereeniging van Nederlandsche Tandartsen hare contri-
butie verhoogd had tot 25 'gulden. 

De voorzitter, die aan de beurt van aftreding was, stelt 
zich niet herkiesbaar; daar hij van meening is, dat de 
functie van Voorzitter in handen moet zijn van een des- 
kundige. De Heer v a n der Hoe v en waardeert, dat 
onze Voorzitter van af de oprichting der Vereeniging zich 
beschikbaar heeft gesteld en had gaarne gezien, dat de 
Heer de M o n c h y zich zijne functie nog liet welgevallen, 
omdat volgens zijne ineening het voor onze Vereeniging 
van groot belang is, dat niet-tandheelkundigen in het 
bestuur zitting hebben om te voorkomen, dat het publiek 
in onze Vereeniging eene reclame voor de tandheelkundigen 
zou zien. 

De H.H. Brants, Frank, Grevers, en 
Gr e e ter , die ook aan de beurt van aftreding waren, 
werden bij acclamatie herbenoemd. 
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De Heer van Ha s s e l t wordt tot bestuurslid gekozen 
en neemt de benoeming aan. 

Onder de ingekomen stukken is van belang een schrijven 
van den Heer B S 1 g e r, waarin hij de wenschelijkheid 
uitspreekt om het publiek door middel van de dagbladpers 
geregeld op de hoogte te houden van hetgeen wetenswaardigs 
uitkomt op het gebied van bestrijding van het tandbederf. 

Door den Heer v a n H a s s e 1 t wordt voorgesteld dit punt 
aan te houden tot er eene beslissing genomen is ten opzichte 
van de reorganisatie van het Tijdschrift voor tandheelkunde, 
waarbij voorgesteld wordt een rubriek te openen voor 
sociale tandheelkunde. Aldus wordt besloten. 

Verder was ingekomen een verzoek van de Naamlooze 
Vennootschap Leukodont, om tegen een aandeel in de 
winst der Vennootschap den naam onzer Vereeniging als 
reclame voor hare tandreinigingsmiddelen te mogen ge-
bruiken of wel eene officieele goedkeuring dier praeparaten 
namens onze Vereeniging te verkrijgen met het recht deze 
uitspraak als aanbeveling der fabrikaten te mogen gebruiken. 
De deskundige leden van het bestuur hadden inzage gekregen 
van de recepten en bereidingswijze der fabrikaten en 
hadden den indruk gekregen, ook uit nadere informaties, 
dat hier inderdaad met zorg samengestelde en vervaardigde 
fabrikaten aan het publiek worden aangeboden. Toch meende 
de Vergadering na langdurige discussie niet te mogen 
ingaan op de voorstellen van de Naamlooze Vennootschap 
Leukodont en de preparaten ook niet officieel te kunnen 
goedkeuren, omdat men meende, dat vele andere fabrikaten 
van tandreinigingsmiddelen om onze officieele goedkeuring 
zouden komen vragen en wij riiet in staat zouden zijn eene 
voortdurende controle te houden op de eventueel door ons 
goedgekeurde middelen. 

Ten opzichte van de nog voorhanden hoeveelheid school-
platen wordt besloten later nog eens eene circulaire te 
zenden aan de grootere gemeenten met verzoek tot invoering 
op de scholen. De Meer V e 11 e n g a vestigt de aandacht 
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op het plaatsen van onze schoolplaten op de Europeesche 
scholen in Indië. De ontworpen reclameplaat voor de 
wachtkamer der tandartsen wordt met kleine wijzigingen 
goedgekeurd. 

Op voorstel van den Heer Hoek wordt aan het dage-
lijksch bestuur overgelaten om, zoodra de kas het toelaat, 
een boekje met korte raadgevingen op tand-hygiënisch 
gebied saam te stellen en uit te geven. 

Mevrouw M u n ten dam vestigt de aandacht op een 
dergelijk hoekje van J e s s e n. 


